
 Protokół  Nr LVIII/22 

 LVIII  Sesji Rady Miasta Piły 

 która odbyła się 26 kwietnia 2022 r. 

 zdalny tryb obradowania 

 (czas trwania godz.12.00 - 13:45) 

 Ad 1. 
 Sprawy regulaminowe. 

 Obrady  LVIII  sesji  Rady  Miasta  Piły  otworzyła  Maria  Kubica,  Przewodnicząca  Rady 
 Miasta Piły. 

 Przewodnicząca  Rady  odczytała  tekst  w  sprawie  obowiązku  informacyjnego 

 dotyczącego  ochrony  danych  osobowych  „W  związku  z  faktem,  że  podczas  transmisji 

 i  utrwalania  -  za  pomocą  urządzeń  rejestrujących  -  obrazu  i  dźwięku  obrad  sesji  Rady 

 Miasta  Piły  ma  miejsce  przetwarzanie  danych  osobowych  osób  uczestniczących  w 

 obradach  sesji,  w  postaci  ich  wizerunku,  barwy  głosu  i  innych  danych  ujawnionych  przez 

 rozmówców,  uprzejmie  informuję,  że  obowiązek  informacyjny  wobec  tych  osób  spełniany 

 jest poprzez: 

 ●  wyemitowanie  przed  rozpoczęciem  każdej  sesji  Rady  Miasta  Piły  planszy  z  treścią 

 informacji, dotyczącej przetwarzania danych osobowych, 

 ●  wywieszenie  treści  informacji,  dotyczącej  przetwarzania  danych  osobowych 

 na drzwiach wejściowych lokalu, w którym odbywają się obrady sesji Rady Miasta Piły. 

 Poprosiła,  aby  każda  osoba  zainteresowana  udziałem  w  obradach  sesji  Rady  Miasta  Piły 

 zapoznała się z treścią informacji”. 

 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  powitała  radnych.  W  imieniu  swoim  oraz 

 pań  i  panów  radnych  powitała  przedstawicieli  pilskich  mediów  i  wszystkich  państwa, 

 którzy nas oglądali  za ich pośrednictwem. 

 Przewodnicząca  Rady  Miasta  powiedziała,  że  w  systemie  głosującym  zostanie 

 uruchomiona  procedura  sprawdzenia  quorum,  poprosiła  o  potwierdzenie  swojej  obecności 
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 poprzez  naciśnięcie  przycisku  ,,obecny”  .  Stwierdziła,  że  jest  quorum  -  pozwalające  na 

 podejmowanie  prawomocnych  uchwał.  Obecnych  było  21  radnych.  (nieobecna  Gabriela 

 Milska oraz radny Krzysztof Zając) 

 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  o  uczczenie  minutą  ciszy 

 pamięć  byłego  radnego  Rady  Miasta  Piły  pana  Tadeusza  Rzemykowskiego,  który  pełnił 

 funkcję w radzie niespełna 3 kadencje. 

 Zmarł  w  wieku  75  lat,  był  senatorem  Sojuszu  Lewicy  Demokratycznej  III,  IV  i  V  kadencji. 

 W  latach  1997–2001  pełnił  funkcję  wicemarszałka  Senatu.  Był  także  szefem  pilskich 

 struktur SLD. 

 Porządek obrad. 

 1.  Sprawy regulaminowe 

 2.  Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Piły o podejmowanych 

 działaniach pomiędzy LVII a LVIII sesją Rady Miasta Piły - druk 840. 

 3.  Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Piły w okresie międzysesyjnym, 

 zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły od 11 marca 2022 r. do 

 10 kwietnia 2022 r. - druk 839. 

 4.  Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie przyznania na rzecz 

 najemców pierwszeństwa w nabyciu budynków użytkowych (garaży)  - 

 druk 849. 

 5.  Projekt uchwały Rady Miasta Piły  w sprawie wyrażenia zgody na 

 wynajęcie nieruchomości oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego 

 trybu zawarcia umów - druk 850. 

 6.  Projekt uchwały Rady Miasta Piły  w sprawie wyrażenia zgody na 

 odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów najmu i 

 dzierżawy - druk 851. 

 7.  Projekt uchwały Rady Miasta Piły  w sprawie wyrażenia zgody na 

 odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów 

 dzierżawy - druk 852. 
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 8.  Projekt uchwały Rady Miasta Piły  w sprawie wyrażenia zgody na 

 odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

 dzierżawy nieruchomości położonej w Pile przy ul. Henryka 

 Wieniawskiego 12 - druk  853. 

 9.  Projekt uchwały Rady Miasta Piły  w sprawie przyznania na rzecz 

 najemcy pierwszeństwa w nabyciu lokalu użytkowego wraz z udziałem w 

 nieruchomości wspólnej - druk 854. 

 10.  Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na 

 odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu 

 nieruchomości położonej w Pile przy ul. Kołobrzeskiej - druk 855. 

 11.  Projekt uchwały Rady Miasta Piły  w sprawie zmiany uchwały Nr 

 XLVIII/510/21 Rady Miasta Piły z dnia 28 września 2021 roku w sprawie 

 przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i 

 kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Piły - druk  848. 

 12.  Projekt uchwały Rady Miasta Piły  w sprawie zerwania współpracy z 

 miastami w Federacji Rosyjskiej - druk 859. 

 13.  Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany Wieloletniej 

 Prognozy Finansowej Miasta Piły na lata 2022 – 2040 - druk 856. 

 14.  Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

 na 2022 rok  - druk 857. 

 15.  Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na 

 zaciągnięcie długoterminowych pożyczek - druk 858. 

 16.  Stan bezpieczeństwa w Pile - druk: 842, 843, 844, 845, 846, 847 

 17.  Informacja w sprawie interpelacji i zapytań - druk 841. 

 18.  Wolne głosy, wnioski i informacje. 

 19.  Zamknięcie obrad. 
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 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  zapytała  c  zy  są  propozycje  do 

 dzisiejszego porządku obrad. 

 Brak propozycji. 

 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Kazimierza  Sulimę  - 

 wiceprzewodniczącego  Rady  Miasta  o  odczytanie  informacji  w  sprawie  protokołu 

 z LVII sesji Rady Miasta Piły. 

 Kazimierz  Sulima  -  wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  odczytał  informację 

 w  sprawie  protokołu  z  LVII  sesji  Rady  Miasta  Piły  i  postawił  wniosek  o  przyjęcie  protokołu 

 z LVII sesji Rady Miasta Piły bez odczytania. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:05:28 do 00:08:04 

 W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady 

 Miasta  poddała  pod  głosowanie  wniosek  Kazimierza  Sulimy  -  wiceprzewodniczącego 

 Rady Miasta  o przyjęcie protokołu z LVII sesji Rady  Miasta bez odczytania. 

 Rada  przyjęła  wniosek  wynikiem  głosowania:  21  głosów  „za”  (głosowało  21 

 radnych) 

 Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Ad.2 

 Informacja  Przewodniczącej  Rady  Miasta  Piły  o  podejmowanych  działaniach  pomiędzy  LVII 

 a LVIII sesją Rady Miasta Piły. 

 Maria  Kubica  -  Przewodnicząca  Rady  Miasta  zapytała,  czy  radni  mają  pytania  do 

 przedstawionej informacji? 

 Nie było zgłoszeń w tym punkcie porządku obrad. 

 Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Ad.3 

 Sprawozdanie  z  prac  Prezydenta  Miasta  Piły  w  okresie  międzysesyjnym,  zwłaszcza 
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 z wykonania uchwał Rady Miasta Piły od 11 marca 2022 r. do 10 kwietnia 2022 r. 

 Maria  Kubica  -  Przewodnicząca  Rady  Miasta  zapytała,  czy  radni  mają  pytania  do 

 przedstawionego sprawozdania? 

 Nie było zgłoszeń w tym punkcie porządku obrad. 

 Sprawozdanie  stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Ad.4 

 Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przyznania  na  rzecz  najemców  pierwszeństwa 

 w nabyciu budynków użytkowych (garaży). 

 Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  na  wspólnej  komisji  przedstawiła  Joanna  Nosek 

 -  zastępca dyrektora wydziału Gospodarki Nieruchomościami. 

 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  zapytała  czy  są  pytania  do  projeku 

 uchwały,  na  które  odpowiedzi  udzieli  Monika  Łukomska  -  dyrektor  wydziału 

 Gospodarki Nieruchomościami. 

 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Marka  Andruszkiewicza, 

 przewodniczącego  Komisji Gospodarki Miejskiej o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

 Marek  Andruszkiewicz  -  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej 

 poinformował,  że komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:12:07 do 00:12:22 

 Radni nie zadawali pytań. 

 W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie 

 projekt uchwały. 

 Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  21  głosów  „za”,  (głosowało  21 

 radnych) 

 Uchwała nr LVIII/607/22 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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 Ad.5 

 Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wynajęcie  nieruchomości 

 oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów. 

 Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  na  wspólnej  komisji  przedstawiła  Joanna  Nosek 

 -  zastępca dyrektora wydziału Gospodarki Nieruchomościami. 

 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  zapytała  czy  są  pytania  do  projeku 

 uchwały,  na  które  odpowiedzi  udzieli  Monika  Łukomska  -  dyrektor  wydziału 

 Gospodarki Nieruchomościami  . 

 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Marka  Andruszkiewicza, 

 przewodniczącego  Komisji Gospodarki Miejskiej o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

 Marek  Andruszkiewicz  -  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej 

 poinformował,  że komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:14:09 do 00:14:23 

 Radna Maria Miler  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:14:48 do 00:15:03 

 Maria Kubica przewodnicząca Rady Miasta  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:15:04 do 00:15:27 

 W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie 

 projekt uchwały. 

 Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  21  głosów  „za”,  (głosowało  21 

 radnych) 

 Uchwała nr LVIII/608/22 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Ad 6. 

 Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od 
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 obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów najmu i dzierżawy. 

 Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  na  wspólnej  komisji  przedstawiła  Joanna  Nosek 

 -  zastępca dyrektora wydziału Gospodarki Nieruchomościami. 

 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  zapytała  czy  są  pytania  do  projeku 

 uchwały,  na  które  odpowiedzi  udzieli  Monika  Łukomska  -  dyrektor  wydziału 

 Gospodarki Nieruchomościami  . 

 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Marka  Andruszkiewicza, 

 przewodniczącego  Komisji Gospodarki Miejskiej o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

 Marek  Andruszkiewicz  -  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej 

 poinformował,  że komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:17:01 do 00:17:21 

 Radni nie zadawali pytań. 

 W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie 

 projekt uchwały. 

 Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  21  głosów  „za”,  (głosowało  21 

 radnych) 

 Uchwała nr LVIII/609/22 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Ad 7. 

 Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od 

 obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów dzierżawy. 

 Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  na  wspólnej  komisji  przedstawiła  Joanna  Nosek 

 -  zastępca dyrektora wydziału Gospodarki Nieruchomościami. 

 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  zapytała  czy  są  pytania  do  projeku 

 uchwały,  na  które  odpowiedzi  udzieli  Monika  Łukomska  -  dyrektor  wydziału 

 Gospodarki Nieruchomościami. 
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 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Marka  Andruszkiewicza, 

 przewodniczącego  Komisji Gospodarki Miejskiej o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

 Marek  Andruszkiewicz  -  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej 

 poinformował,  że komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:18:55 do 00:19:11 

 Radni nie zadawali pytań. 

 W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie 

 projekt uchwały. 

 Rada  podjęła  uchwałę  z  autopoprawką  wynikiem  głosowania:  21  głosów  „za”, 

 (głosowało 21 radnych) 

 Uchwała nr LVIII/610/22 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Ad. 8 

 Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od 

 obowiązku  przetargowego  trybu  zawarcia  umowy  dzierżawy  nieruchomości  położonej  w 

 Pile przy ul. Henryka Wieniawskiego 12. 

 Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  na  wspólnej  komisji  przedstawiła  Joanna  Nosek 

 -  zastępca dyrektora wydziału Gospodarki Nieruchomościami. 

 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  zapytała  czy  są  pytania  do  projeku 

 uchwały,  na  które  odpowiedzi  udzieli  Monika  Łukomska  -  dyrektor  wydziału 

 Gospodarki Nieruchomościami. 

 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Marka  Andruszkiewicza, 

 przewodniczącego  Komisji Gospodarki Miejskiej o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

 Marek  Andruszkiewicz  -  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej 

 poinformował,  że komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:20:46 do 00:21:03 

 Radni nie zadawali pytań. 
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 W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie 

 projekt uchwały. 

 Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  21  głosów  „za”,  (głosowało  21 

 radnych) 

 Uchwała nr LVIII/611/22 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Ad 9. 

 Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przyznania  na  rzecz  najemcy  pierwszeństwa 

 w nabyciu lokalu użytkowego wraz z udziałem w nieruchomości wspólnej. 

 Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  na  wspólnej  komisji  przedstawiła  Joanna  Nosek 

 -  zastępca dyrektora wydziału Gospodarki Nieruchomościami. 

 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  zapytała  czy  są  pytania  do  projeku 

 uchwały,  na  które  odpowiedzi  udzieli  Monika  Łukomska  -  dyrektor  wydziału 

 Gospodarki Nieruchomościami. 

 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Marka  Andruszkiewicza, 

 przewodniczącego  Komisji Gospodarki Miejskiej o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

 Marek  Andruszkiewicz  -  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej 

 poinformował,  że komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:23:09 do 00:23:26 

 Radni nie zadawali pytań. 

 W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie 

 projekt uchwały. 

 Rada podjęła uchwałę wynikiem głosowania: 21 głosów  (głosowało 21 radnych) 

 Uchwała nr LVIII/612/22 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Ad. 10 

 Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od  obowiązku 
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 przetargowego  trybu  zawarcia  umowy  najmu  nieruchomości  położonej  w  Pile  przy  ul. 

 Kołobrzeskiej. 

 Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  na  wspólnej  komisji  przedstawiła  Joanna  Nosek 

 -  zastępca dyrektora wydziału Gospodarki Nieruchomościami. 

 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  zapytała  czy  są  pytania  do  projeku 

 uchwały,  na  które  odpowiedzi  udzieli  Monika  Łukomska  -  dyrektor  wydziału 

 Gospodarki Nieruchomościami. 

 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Marka  Andruszkiewicza, 

 przewodniczącego  Komisji Gospodarki Miejskiej o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

 Marek  Andruszkiewicz  -  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej 

 poinformował,  że komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały większością głosów. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:24:56 do 00:25:18 

 Radny Mieczysław Karpiński  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:25:34 do 00:25:58 

 Monika Łukomska- dyrektor wydziału Gospodarki Nieruchomościami  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:26:07 do 00:27:46 

 Radny Mieczysław Karpiński  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:27:59 do 00:28:29 

 Monika Łukomska- dyrektor wydziału Gospodarki Nieruchomościami  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:28:34 do 00:28:58 

 W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie 

 projekt uchwały. 

 Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  16  głosów  „za”,  4  głosy 

 „wstrzymujące się ”  (głosowało 20 radnych) 

 Uchwała nr LVIII/613/22 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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 Ad. 11 

 Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  XLVIII/510/21  Rady 

 Miasta  Piły  z  dnia  28  września  2021  roku  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany 

 studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Piły. 

 Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  przedstawił  na  wspólnej  komisji  Wojciech 

 Kramarz  - inspektor  Miejskiej Pracowni Urbanistycznej. 

 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  zapytała  czy  są  pytania  do  projeku 

 uchwały,  na  które  odpowiedzi  udzieli  Iwona  Wojtecka  -  dyrektor  Miejskiej  Pracowni 

 Urbanistycznej.  . 

 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Marka  Andruszkiewicza, 

 przewodniczącego  Komisji Gospodarki Miejskiej o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

 Marek  Andruszkiewicz  -  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej 

 poinformował,  że komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały większością głosów. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:31:47 do 00:32:19 

 Radny Mieczysław Karpiński  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:32:44 do 00:33:14 

 Iwona Wojtecka - dyrektor Miejskiej Pracowni Urbanistycznej  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:33:24 do 00:35:00 

 Radny Mieczysław Karpiński  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:35:17 do 00:35:50 

 Dr Piotr Głowski - Prezydent Miasta Piły  zabrał głos. 
 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:35:55 do 00:37:19 

 W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie 

 projekt uchwały. 
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 Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  14  głosów  „za”,  6  głosów 

 „wstrzymujących się ”(głosowało 20 radnych) 

 Uchwała nr LVIII/614/22 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Ad. 12 

 Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zerwania  współpracy  z  miastami  w  Federacji 

 Rosyjskiej. 

 Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  przedstawił  na  wspólnej  komisji  Bartosz  Mirowski 

 -  kierownik Biura Prezydenta. 

 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  o  zabranie  głosu  Dr  Piotra 

 Głowskiego - Prezydenta Miasta Piły  . 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:39:25 do 00:41:17 

 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Włodzimierza  Bystrzyckiego 

 przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

 Włodzimierz  Bystrzycki  -  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych 

 poinformował,  że  komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:41:25 do 00:42:51 

 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Marka  Andruszkiewicza, 

 przewodniczącego  Komisji Gospodarki Miejskiej o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

 Marek  Andruszkiewicz  -  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej 

 poinformował,  że komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:43:02 do 00:43:55 

 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Lucjana  Szutkowskiego, 

 przewodniczącego  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta  o  przedstawienie  opinii  w  tej 

 sprawie. 

 Lucjan  Szutkowski  -  przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta 

 poinformował, że komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:44:06 do 00:44:29 
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 W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie 

 projekt uchwały. 

 Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  20  głosów  „za”,  (głosowało  20 

 radnych) 

 Uchwała nr LVIII/615/22 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Ad. 13 

 Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej 

 Miasta Piły na lata 2022 – 2040. 

 Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  przedstawiła  na  wspólnej  komisji  Ewelina 

 Ślugajska - skarbnik Gminy Piła. 

 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Ewelię  Ślugajską  -  skarbnik 

 Gminy Piła  o przybliżenie uchwały. 

 Ewelina Ślugajska - skarbnik Gminy Piła  przedstawiła  projekt uchwały. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:46:24 do 00:47:05 

 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Lucjana  Szutkowskiego, 

 przewodniczącego  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta  o  przedstawienie  opinii  w  tej 

 sprawie. 

 Lucjan  Szutkowski  -  przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta 

 poinformował, że komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały większością głosów. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:47:15 do 00:47:39 

 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Marka  Andruszkiewicza, 

 przewodniczącego  Komisji Gospodarki Miejskiej o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

 Marek  Andruszkiewicz  -  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej 

 poinformował,  że komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały większością głosów. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:47:55 do 00:48:08 

 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Włodzimierza  Bystrzyckiego 
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 przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

 Włodzimierz  Bystrzycki  -  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych 

 poinformował,  że  komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:48:17 do 00:48:23 

 W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie 

 projekt uchwały. 

 Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  16  głosów  „za”  4  głosy 

 „wstrzymujące się”  (głosowało 20 radnych) 

 Uchwała nr LVIII/616/22 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Ad. 14 

 Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok. 

 Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  przedstawiła  na  wspólnej  komisji  Ewelina 

 Ślugajska - skarbnik Gminy Piła. 

 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Lucjana  Szutkowskiego, 

 przewodniczącego  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta  o  przedstawienie  opinii  w  tej 

 sprawie. 

 Lucjan  Szutkowski  -  przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta 

 poinformował, że komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:50:22 do 00:50:45 

 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Marka  Andruszkiewicza, 

 przewodniczącego  Komisji Gospodarki Miejskiej o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

 Marek  Andruszkiewicz  -  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej 

 poinformował,  że komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały większością głosów. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:50:56 do 00:51:11 

 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Włodzimierza  Bystrzyckiego 

 przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych o przedstawienie opinii w tej sprawie. 
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 Włodzimierz  Bystrzycki  -  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych 

 poinformował,  że  komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały większością głosów. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:51:20 do 00:51:31 

 Radny Mieczysław Karpiński  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:51:52 do 00:52:18 

 Ewelina Ślugajska - skarbnik Gminy Piła  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:53:19 do 00:55:25 

 W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie 

 projekt uchwały. 

 Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  17  głosów  „za”  ,3  głosy 

 „wstrzymujące się”  (głosowało 20 radnych) 

 Uchwała nr LVIII/617/22 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Ad. 15 

 Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zaciągnięcie 

 długoterminowych pożyczek. 

 Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  przedstawiła  na  wspólnej  komisji  Ewelina 

 Ślugajska - skarbnik Gminy Piła. 

 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Lucjana  Szutkowskiego, 

 przewodniczącego  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta  o  przedstawienie  opinii  w  tej 

 sprawie. 

 Lucjan  Szutkowski  -  przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta 

 poinformował, że komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:57:34 do 00:58:30 

 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Marka  Andruszkiewicza, 

 przewodniczącego  Komisji Gospodarki Miejskiej o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

 Marek  Andruszkiewicz  -  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej 
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 poinformował,  że komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały większością głosów. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:58:39 do 00:58:52 

 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Włodzimierza  Bystrzyckiego 

 przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

 Włodzimierz  Bystrzycki  -  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych 

 poinformował,  że  komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały większością głosów. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:59:00 do 00:59:11 

 Radna Maria Miler  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:59:29 do 00:59:45 

 Ewelina Ślugajska - skarbnik Gminy Piła  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:00:13 do 01:04:46 

 W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie 

 projekt uchwały. 

 Rada  podjęła  uchwałę  bezwzględną  większością  głosów:  17  głosów  „za”  3  głosy 

 „wstrzymujące się”  (głosowało 20 radnych) 

 Uchwała nr LVIII/618/22 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Ad. 16 

 Stan bezpieczeństwa w Pile. 

 Stan  bezpieczeństwa  w  Pile  przedstawił  na  wspólnej  komisji  Wojciech  Nosek  - 

 komendant Straży Miejskiej  w Pile. 

 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Wojciecha  Noska  - 

 komendanta  Straży  Miejskiej  w  Pile  o  krótkie  omówienie  stanu  bezpieczeństwa  w 

 Pile. 

 Wojciech Nosek  - komendant Straży Miejskiej  w Pile  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:07:57 do 01:23:51 
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 Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Maria Kubica przewodnicząca Rady Miasta  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:23:52 do 01:24:27 

 Marek Andruszkiewicz - przewodniczący KGM  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:24:39 do 01:25:42 

 Radna Emilia Piechocka  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:25:49 do 01:26:12 

 Wioletta Stalęga - przewodnicząca KSWiP  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:26:26 do 01:27:54 

 Włodzimierz Bystrzycki - przewodniczący KSS  zabrał  głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:28:34 do 01:31:16 

 Radny Tomasz Słoboda  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:31:25 do 01:31:47 

 Wojciech Nosek -  komendant Straży Miejskiej  w Pile  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:32:19 do 01:33:24 

 Ad. 17 

 Informacja w sprawie interpelacji i zapytań. 

 Interpelacje  wraz  z  udzielonymi  odpowiedziami  dostępne  są  na  stronie  internetowej 

 www.bip.pila.pl  w zakładce Rada Miasta Piły. 

 Radna Tersesa Kasior  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:34:58 do 01:35:53 

 Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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 Ad. 18 

 Wolne głosy, wnioski i informacje. 

 Maria Kubica przewodnicząca Rady Miasta  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:36:20 do 01:36:36 

 Radna Emilia Piechocka  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:36:42 do 01:38:01 

 Marek Andruszkiewicz - przewodniczący KGM  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:38:13 do 01:39:08 

 Radny Zbigniew Pyziak  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:39:16 do 01:40:06 

 Radny Grzegorz Płachta  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:00:00 do 00:00:00 

 Radny Zbigniew Pyziak  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:00:00 do 00:00:00 

 Radna Maria Miler  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:00:00 do 00:00:00 

 Krzysztof Szewc - zastępca Prezydenta Miasta Piły  zabrał głos. 
 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:00:00 do 00:00:00 

 Radny Zbigniew Pyziak  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:00:00 do 00:00:00 

 Radna Emilia Piechocka  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:40:11 do 01:40:46 

 18 



 Zdzisława Karpińska - wiceprzewodnicząca Rady Miasta  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:40:55 do 01:45:00 

 Maria Kubica przewodnicząca Rady Miasta  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:45:04 do 01:45:35 

 Ad. 19 

 Zamknięcie obrad. 

 W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad  Maria  Kubica,  przewodnicząca  Rady 

 Miasta Piły zakończyła obrady LVIII  sesji Rady Miasta Piły. 

 Protokół sporządziła  Przewodnicząca Rady Miasta 

 /-/ Edyta Wasielewska  /-/ Maria Kubica 
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